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INTERPELACJA  

 

 

 
Dotyczy:  Problemu z wywozem odpadów z koszy ulicznych. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Przy kościele parafialnym na os. Orła Białego (wzdłuż asfaltowego, miejskiego 

chodnika prowadzącego od kładki dla pieszych Żegrze II) zamontowano kilka tygodni temu 

kosze na śmieci. Mieszkańcy skarżą się jednak, że kosze te są przepełnione i nikt nie wywozi 

gromadzonych w nich odpadów. Sytuacja ta ma się często powtarzać. Podobna sytuacja 

dotyczy kosza na śmieci zlokalizowanego przy samej kładce dla pieszych Żegrze II (przy 

Szkole Podstawowej nr 64). 

 Proszę o stosowną interwencję w tej sprawie oraz zapewnienie stałego odbioru śmieci 

z pojemników na odpady z w/w lokalizacji. 

 

 

 

             Z poważaniem, 

 

         (-) Łukasz Kapustka 

 

      Radny Miasta Poznania 


